
Obisk v delavno-varstvenem
zavodu v Ponikvah

Pozno jesensko nedeljo, 20. decem-
bra, smo se člani Društva invalidov
občine Grosuplje zbrali na srečanju v
delovno-varstvenem zavodu v Ponik-
vah. V priajateljskem razgovoru stno
ocenili letošnje športno udejstvovanje
invalidov (v streljanju in kegljanju).
Želimo si, da bi bili v letu 1988 tako pri
treningu kot na tekmovanjih še boljši.

Irena Kunej, predsednica društva, je
pozdravila vse Elane iz DVZ v Ponik-
vah in nas seznanila s tem, da imamo
sedaj svojo pisarno, ki je odprta vsako
prvo sredo v mesecu od 9. do 11. uie.
Pisama je v Grosupljem v bloku na
Adamičevi 1 v stopnišču B (srednjem).
Ob vhodnih vratih je napis, pisarna pa
je v kleti desno. Vsi člani se lahko ogla-
sijo tam ob uradnih urah, še posebej, če
imajo kakšne probleme in vprašanja
glede varstvenega dodatka ali kake
druge pomoči.

Srečanjeje popestrila članica društva
Marinka, ki je prebrala svojo pesnitev
»Domovinska« in še dve drugi pesmi.

Člani, ki smo prišli na obisk. smo se
sprijateljili z domačini in si obljubili še
več takih srečanj, saj poglabljajo sode-
lovanje in osebno prijateljstvo; želimo
si, da bi naše družbeno udejstvovanje
pridobilo aa večjem delovno-športnem
sodelovanju.

Naša športna referentka Nada Luz-
nar je predstavila sklepe seje na repu-
bliški Zvezi: težki invalidi naj se po svo-
jih močeh vključijo v naša tekmovanja,
da bodo to lekmovanja vseh invalidov
športnikov.

V Ponikvah imamo 25 in 11 na novo
vpisanih članov, kar je res razveseljivo,
in upamo, da se bodo tudi ostali delovni
invalidi v občini (upokojeni in tisti, ki
so v delovnem razmerju) včlanili v naše
društvo.

Z dobro voljo in polni navdušenja
stopamo v novo leto 1988 in si želimo,
da bi v slogi našli svojo moč in uspeh
našega društva.

L.R.


